

Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca Canadian Intellectual Property Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM MAN 10 Ava Road Ava Tower #19-07 329949 SINGAPORE Singapore

Date: 2005/12/13

DEUXIEME AVIS DE RAPPEL : TAXES DE MAINTIEN SECOND NOTICE: MAINTENANCE FEE REMINDER

N° de demande ou N° de brevet/

Patent Application/Patent No.

: 2,511,749

Date de dépôt/Filing Date

: 2003/06/12

Montant dû/Amount Due

: \$250.00

Date limite de paiement/

Payment Due Date

: 2006/06/12

Il est à noter que les frais ci-haut mentionnés doivent être payés afin de maintenir votre demande de brevet en vigueur ou pour maintenir les droits accordés à votre brevet sous l'article 27.1 de la loi des brevets.

Ces frais comprennent la taxe de maintien de l'année dernière et la taxe de rétablissement.

Ce paiement doit être reçu le ou avant la «DATE LIMITE DE PAIEMENT» ci-haut mentionnée. L'omission de payer les frais de maintien aura pour effet l'abandon définitif de la demande de brevet ou le brevet sera périmé.

Veuillez ne pas tenir compte du présent avis si vous avez déjà acquitté la taxe de maintien ci-dessus.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le Bureau canadien des brevets au (819) 953-8095.

You are reminded that the above specified fee must be paid to maintain your patent application in force or the rights accorded by your patent under Section 27.1 of the Patent Law.

This fee includes the maintenance fee for last year plus the reinstatement fee.

This payment must be received on or before the "PAYMENT DUE DATE" indicated above. Failure to pay the maintenance fee will make your application irrevocably abandoned or render your patent in a lapsed state.

Please disregard this notice if you have already paid the above maintenance fee.

Should you require more information, please do not hesitate to contact the Canadian Patent Office at (819) 953-8095.

Canadä



POUR REFERE

Il est à noter que et devrait être env FOR INFORMA' Please note that y should be sent to PATENT OFFIC Place du Portage, 50 Victoria Gatineau, Québec K1A 0C9

PLEASE NOTE THAT THE CORRESPONDENCE WILL BE ADDRESSED TO YOU.

VEUILLEZ NOTER, QUE TOUT LE COURRIER D'ARRIVEE DOIT PORTER VOTRE SIGNATURE ET TOUT LE COURRIER DE DEPART VOUS SERA ADRESSE.

LE PAIEMENT DE LA TAXE DE MAINTIEN PEUT ETRE EFFECTUE AUSSI PAR CARTE DE CREDIT (VISA, MASTERCARD OU AMERICAN EXPRESS), AU NUMERO DE TELEPHONE: (819) 956-7049 OU PAR FAX (819) 953-2476.

PAYMENTS MAY BE MADE BY CREDIT CARD (VISA, MASTERCARD OR AMERICAN EXPRESS), BY PHONE (819) 956-7049. OR BY FAX AT (819) 953-2476.

S.V.P. N'OUBLIEZ PAS DE NOUS AVISER PAR ECRIT QUAND UN CHANGEMENT D'ADRESSE A LIEU AINSI QUE VOTRE NUMERO DE TELEPHONE. <u>MERCI.</u>

PLEASE DO NOT FORGET TO ADVISE US IN WRITING WHEN A CHANGE OF ADDRESS AND PHONE NUMBER HAS OCCURRED. THANK YOU.



Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca

Canadian Intellectual Property Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM M. 10 Ava Road A SINGAPORE Singapore

Le 25 novembre 2005

Le gouvernement du Canada a récemment annoncé que l'article 78.6 de la Loi modifiant la Loi sur les brevets (projet de loi C-29) entrera en vigueur le 1er février 2006. Cet article accordera aux titulaires et demandeurs de brevets un délai de douze mois pour effectuer un paiement rectificatif dans les cas où ils ont acquitté la taxe applicable à une petite entité au lieu du tarif exigé pour une grande entité.

Pour vous aider à déterminer quels brevets ou demandes de brevet sont touchés par cette nouvelle disposition, l'Office de la propriété intellectuelle du Canada (OPIC) a établi une liste de tous les brevets et demandes de brevets pour lesquels le tarif applicable aux petites entités a été acquitté. Cette liste couvre la période se terminant le 10 novembre 2005 et ne comprend aucun brevet ni demande de brevet dont la taxe aura été traitée après cette date.

November 25, 2005

The Government of Canada recently announced that section 78.6 of an Act to amend the Patent Act (Bill C-29) will come into force on February 1st, 2006. This section will provide patent holders and applicants with a 12-month period to correct past fee payments in situations where a fee was incorrectly paid at the lower small entity fee level instead of the higher large entity fee level.

To help you determine which patents and/or patent applications might be affected, the Canadian Intellectual Property Office (CIPO) is providing clients with a list of patents and/or patent applications for which a small entity fee payment has been recorded. The list does not include patents and patent applications for which CIPO processed a small entity fee payment after November 10, 2005.





Il est à noter que l'OPIC fournit cette liste dans le but d'aider ses clients, et que celle-ci n'a été conçue qu'à fin de référence. Bien que l'OPIC a pris les mesures nécessaires pour s'assurer que l'information tourne sur cette liste est complète et exacte, il est possible que certains renseignements soient incorrects ou aient été omis par inadvertance. Il appartient aux titulaires et aux demandeurs de brevet de s'assurer que tous les frais applicables ont été acquittés conformément à la Loi sur les brevets et aux Règles sur les brevets.

Please note that CIPO is providing this list as a courtesy to its clients and it is intended as a reference tool only. While CIPO has taken measures to ensure that the information provided on this list is complete and accurate, it is possible that some information may be incorrect or may have been inadvertently omitted. Please note that it remains the responsibility of the patent holder and applicant to review their patent portfolio to ensure the applicable fees have been paid in accordance with the *Patent Act* and *Patent Rules*.

Pour en savoir davantage sur la Loi modifiant la Loi sur les brevets (projet de loi C-29), pour accéder à l'historique de paiements ou encore, pour lire le jugement de l'affaire Dutch Industries, visitez notre site Web à l'adresse www.opic.gc.ca.

For complete information on the Act to amend the Patent Act (Bill C-29), including access to the Fee Payment History and the Dutch Industries decision, please visit our website at www.cipo.gc.ca.

Directeur des brevets Office de la propriété intellectuelle du Canada

Director Patent Branch
Canadian Intellectual Property Office

Numéro(s) de Demande/Brevet - Application/Patent No(s):

2511749

Fin de la liste/End of list



Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca Canadian Intellectual Property Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM MAN

10 Ava Road Ava Tower #19-07

329949

SINGAPORE

Singapore

Date: 2005/09/19

AVIS D'ABANDON NOTICE OF ABANDONMENT

N° de demande/Application No.: 2,511,749

Votre référence/Your Reference :

Propriétaire(s)/Owner(s) : LIN, ZHEM MAN

Date d'abandon/

: 2005/06/13

Date of Abandonment

La demande susmentionnée est réputée abandonnée en vertu de l'alinéa 73(1)(c) de la Loi sur les brevets en raison de l'absence du paiement de la taxe pour le maintien en état de cette demande.

Il est possible de rétablir la demande conformément au paragraphe 73(3) de la Loi sur les brevets à condition de déposer une requête de rétablissement, de payer la taxe pour le maintien et la taxe applicable au rétablissement avant la fin du délai de douze mois suivant la date d'abandon ci-dessus.

Veuillez ne pas tenir compte de cet avis si vous avez déjà acquitté la taxe ci-dessus.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le Bureau canadien des brevets au (819) 953-8095.

The above application is deemed to be abandoned pursuant to paragraph 73(1)(c) of the Patent Act for failure to pay a maintenance fee.

The application may be reinstated pursuant to subsection 73(3) of the Patent Act by making a request for reinstatement, paying the maintenance fee, and paying the fee for reinstatement before the expiry of the twelve-month period after the date of abandonment referred to above.

Please disregard this notice if you have already paid the above maintenance fee.

Should you require more information, please do not hesitate to contact the Canadian Patent Office at (819) 953-8095.

Commissaire aux brevets/Commissioner of Patents







Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca Canadian
Intellectual Property
Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM MAN 10 Ava Road Ava Tower #19-07 329949 SINGAPORE Singapore

Date: 2005/09/19

AVIS DE RAPPEL : TAXES DE MAINTIEN NOTICE: MAINTENANCE FEE REMINDER

N° de demande ou N° de brevet/

Patent Application/Patent No.

2,511,749

Date de dépôt/Filing Date

2003/06/12

Montant dû/Amount Due

\$50,00 \$ 250. Xm

Date limite de paiement/

Payment Due Date

: 2005/06/12

La présente a pour but de vous rappeler que vous devez payer le montant dû indiqué ci-dessus pour maintenir votre demande de brevet en vigueur ou pour maintenir les droits conférés par votre brevet.

Une taxe de maintien est payable avant chaque anniversaire de la date de dépôt de la demande et ce, à compter du deuxième anniversaire. La taxe devra être reçue au plus tard à la «DATE LIMITE DE PAIEMENT» indiquée ci-dessus.

Vous pouvez payer annuellement ou à l'avance les taxes de maintien pour un nombre d'années donné.

Il vous incombe d'acquitter la taxe chaque année avant la date limite.

L'omission de payer les taxes de maintien résultera en l'abandon de votre demande de brevet ou votre brevet sera en instance de péremption.

Veuillez ne pas tenir compte de cet avis si vous avez déjà acquitté la taxe de maintien ci-dessus.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le Bureau canadien des brevets au (819) 953-8095.

Cet avis de rappel s'applique à l'année en cours seulement et non à tout autre taxes de maintien dûes de l'année précédente.

You are reminded that the above mentioned maintenance fee must be paid to maintain your patent application in force or maintain the rights accorded by your patent.

A maintenance fee must be paid before each anniversary of the date of filing of the application, starting with the second anniversary. This payment must be received on or before the "PAYMENT DUE DATE" indicated above.

The maintenance fees can be paid yearly or for any number of years in advance.

It is your responsibility to ensure that the payment is made every year before the due date.

Failure to pay maintenance fees will lead to the abandonment of your application for patent or render your patent in "an about to lapse" state.

Please disregard this notice if you have already paid the above maintenance fee.

Should you require more information, please do not hesitate to contact the Canadian Patent Office at (819) 953-8095.

This reminder notice applies to the current year and not any past Maintenance fee dues.

Commissaire aux brevets/Commissioner of Patents





POUR REFERENCES FUTURES:

Il est à noter que votre chèque devrait être fait à l'ordre du Receveur général du Canada et devrait être envoyé au :

FOR INFORMATION ONLY:

Please note that your cheque should be made payable To the Receiver General for Canada and should be sent to:

PATENT OFFICE/BUREAU DES BREVETS

Place du Portage, Phase 1

50 Victoria

Gatineau, Québec

K1A 0C9

PLEASE NOTE THAT ALL CORRESPONDENCE MUST BEAR YOUR SIGNATURE AND ALL OUTGOING CORRESPONDENCE WILL BE ADDRESSED TO YOU.

VEUILLEZ NOTER, QUE TOUT LE COURRIER D'ARRIVEE DOIT PORTER VOTRE SIGNATURE ET TOUT LE COURRIER DE DEPART VOUS SERA ADRESSE.

LE PAIEMENT DE LA TAXE DE MAINTIEN PEUT ETRE EFFECTUE AUSSI PAR CARTE DE CREDIT (VISA OU MASTERCARD OU AMERICAN EXPRESS) AU NUMERO DE TELEPHONE: (819) 956-7049 OU 997-2845 OU 953-7874.

PAYMENTS MAY BE MADE BY CREDIT CARD (VISA OR MASTERCARD OR AMERICAN EXPRESS) BY PHONE (819) 956-7049 OR 997-2845 OR 953-7874.

S.V.P. N'OUBLIEZ PAS DE NOUS AVISER PAR ECRIT QUAND UN CHANGEMENT D'ADRESSE A LIEU AINSI QUE VOTRE NUMERO DE TELEPHONE. <u>MERCI.</u>

PLEASE DO NOT FORGET TO ADVISE US IN WRITING WHEN A CHANGE OF ADDRESS AND PHONE NUMBER HAS OCCURRED. THANK YOU.

REINSTATEMENT FEE/TAXE DE RETABLISSEMENT WITH A WRITTEN REQUEST TO REINSTATE

:\$200.00

2005 MAINTENANCE FEE/FRAIS DE MAINTIEN 2005

:\$ 50.00

AMOUNT DUE/MONTANT DU

:\$250.00



Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca Canadian Intellectual Property Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM MAN

10 Ava Road Ava Tower #19-07

329949

SINGAPORE

Singapore

Date: 2005/09/16

AVIS D'ENTREE DANS LA PHASE NATIONALE NOTICE OF NATIONAL ENTRY

N° de demande/Application No. : 2,511,749 Da

Date de dépôt/Filing Date

: 2003/06/12

N° de demande PCT/PCT Application No. : PCT/SG03/00145

Titre de l'invention/

: SURFACE TREATMENT OF SARS-INFECTED LUNGS

Title of Invention

Demandeur(s)/Applicant(s): LIN, ZHEM MAN

Inventeur(s)/InvenTOr(s) : LIN, ZHEM MAN

La requête d'examen et la taxe prescrite ont été inscrites au dossier.

Avis spécial

Veuillez noter que la taxe annuelle qui permet de maintenir votre demande en état est applicable tous les ans à compter du 2e anniversaire jusqu'au 20e et vous devez la payer au plus tard à la date d'anniversaire. L'omission de payer cette taxe avant l'expiration du délai fixé résultera en l'abandon de votre demande.

The Request for Examination and prescribed fee for examination has been made of record.

Special Notice

You are reminded that annual fees to maintain your application are needed for each one-year period between the 2nd and 20th anniversaries, and must be paid on or before each anniversary. Failure to pay within the prescribed time limit will lead to abandonment of your application.

Commissaire aux brevets/Commissioner of Patents







Un organisme d'Industrie Canada www.opic.gc.ca

Canadian Intellectual Property Office

An Agency of Industry Canada www.cipo.gc.ca

LIN, ZHEM MAN 10 Ava Road Ava Tower #19-07 329949 SINGAPORE Singapore

Date: 2005/09/16

ACCUSE DE RECEPTION DE LA REQUETE D'EXAMEN **ACKNOWLEDGEMENT OF REQUEST FOR EXAMINATION**

N° de demande/Application No. : 2,511,749

Classification:

Votre référence/Your Reference :

Titre de l'invention/

: SURFACE TREATMENT OF SARS-INFECTED LUNGS

Title of Invention

Propriétaire(s)/Owner(s): LIN, ZHEM MAN

Nous accusons réception de la requête et de la taxe prescrite.

L'examen de la demande suivra son cours.

Il serait à l'avantage du demandeur de fournir les détails de toutes les antériorités citées à l'égard de la demande correspondante aux Etats-Unis et en Europe lorsqu'elles seront disponibles. De plus, afin de faciliter la procédure d'examen de cette demande, il serait utile de nous envoyer une copie de toutes les citations qui ne sont pas des brevets.

Veuillez ne pas tenir compte du paragraphe précédent si vous avez déjà soumis les antériorités.

The Request for Examination and prescribed fee have been received.

Examination of the application will take place in due course.

It would be to an applicant's advantage to furnish particulars of the prior art cited in respect of the corresponding applications before the United States Patent Office and European Patent Office when such information becomes available. Furthermore, in order to assist in the examination of this application, a copy of all non-patent citations would be appreciated.

If prior art has already been submitted, please disregard the above paragraph.

C. HOWARD





Canada Patent Office

Payment Options

(temporary form)

Cash - Cash is accepted in person of	nly at a State Office. Please do not post cash.		
Cheque/Money Order - Cheques/mourrency and bankable at an .	oney orders, payable to IP are accepted bank.	in person or by post. Cheques/mone	y orders are to be in.
EFTPOS - Debit cards are accepted	in person only at a State Office. Transaction mini	num \$10.00, no cash out.	
Electronic Funds Transfer - EFT is	available. Please contact to arran	ge or use the EFT form on IP	website
Credit Card - Credit card payments	are accepted in person at a State Office or by pos	or fax. Transaction minimum \$10.00,	maximum \$10,000.00.
Payer Details			
Name Lin Zh	en man		
Address 10 Ava Ro	oad Ava Tower # 19-0	7 IPA Customer N	lo. (if known)
Singapo	ore State Postcode 3299	49	
Date	Phone 65 635336	47 Fax 65 6	32585636
for	kamples: New application in name of <i>(provi</i> Examination of Patent <i>(provide Patent No</i> lew for Trade Mark No., Patent No., etc.)	de name)/Registration of Trade N)/ FOI fees (specify the nature o	Mark (provide TM No.)/Request of fees ie application, charges
Reason for Payment Filing and Examination Fees			
	(PCT/SG03/	00145)	
Application/Registration Nos (if known)			
If you are not paying	by credit card, please enter the amou	nt being paid	
Post: Box P	CT OPIC 50, rue Victoria Hull, C	Quebec K1A OC9	
Fax: Fax: 1 819 953 95 38			
Enquiry Ph: Tel: 1	819 953 9712		
For statistical purposes only. Please provide an estimate of the time taken to complete this form hrs mins mins			
Credit Card Details	Please note we do not accept Am	erican Express/Diners	
MasterCard	49661320	05254750	-/
VISA Card	Card No.		Expiry Date
Bankcard	Lin Zhen Man	\$ 6	300
Name on Card Please charge this amount to my			
Signature of Card Holder Canada dollars.			
			
	Office Use O	niv	
Holder	Office Use O	nly Receipt No.	Batch No.

-Oll MON MENNI CARD # 4986132805254755 EXP: 05 88 ACCT TYPE: VISA PURCHASE KEYED REF NO: 0008991 \$668.60 (881) APPROVED - THANK YOU ADTH #679241

AGREEMENT WITH CAROHOLDER

CARDHOLDER SIGNATURE

alldment idlu 703 54:01 80.70.200S 00*009 142974 # 4/3 21648-60 epeueg mp Depot pour Rec. Gen. 0004750008

329949 SINGAPORE AVA TOWER #19 - 07 10 AVA ROAD

K1A 0C9

K1A 0C9

http://cipo.gc.ca

Office

77